



巴生光华独中 Kwang Hua Private High School
2024年818筹建综合大礼堂暨学生宿舍大楼基金义卖会

物品捐献资料表
Sponsorship of Items

Food Carnival – Fundraising for Multipurpose Hall & Hostel Building Project

大会物品 For Organizer

班级物品 For Class

物品捐献清单 List of Sponsored Items					
序号 No.	捐献物品 Item	预计送抵日期 Date of Delivery	数量 Quantity	单价 Unit Price	总额 Total Value
1					
2					
3					
4					
5					
6					
7					
8					
捐献总额 Grand Total Value					
备注 Remark					
捐献者基本资料 Sponsor's Particulars					
团体/个人名称 Name (Organization/Individual)					
联络人 Contact Person		电话 Tel (HP / O)			
电邮 E-mail					
地址 Address					
征求人姓名 Name of Fundraiser		学号 Student's ID No.			
班级 Class		日期 Date			
行政使用 For Official Use Only					
赠券编号 Serial No. of Coupons		赠券张数 No. of Coupons		签收 Received by	
收货人签名 Goods received by				日期 Date	
备注 Remark					

巴生光华独中
2024年818筹建综合大礼堂暨学生宿舍大楼基金义卖会

捐献款项或物品奖励办法：

- (1) 凡捐献 RM 80,000 或以上者为大会鸣锣人，并获赠券 RM 1,000。
- (2) 凡捐献 RM 50,000 或以上者为大会击鼓人，并获赠券 RM 800。
- (3) 凡捐献 RM 10,000 或以上者为大会剪彩人，并获赠券 RM 500。
- (4) 凡捐献 RM 5,000 或以上者获赠券 RM 300。
- (5) 凡捐献 RM 1,000 或以上者获赠券 RM 100 【注：凡捐献款额 RM 1,000 以下者，视为购买票券以票券兑款且不另开具收据】。
- (6) 凡捐献物品市价达上述捐献款额者的奖励办法同上。

2024年818义卖会工委
01.04.2024 修订

Kwang Hua Private High School
Food Carnival 2024 – Fundraising for Multipurpose Hall & Hostel Building Project

Recognition and incentive:

- (1) RM 1,000 worth of coupons will be given for sponsorship of RM 80,000 and above. The sponsor will also be invited to strike the gong.
- (2) RM 800 worth of coupons will be given for sponsorship of RM 50,000 and above. The sponsor will also be invited to beat the drum.
- (3) RM 500 worth of coupons will be given for sponsorship of RM 10,000 and above. The sponsor will also be invited to cut the ribbon.
- (4) RM 300 worth of coupons will be given for sponsorship of RM 5,000 and above.
- (5) RM 100 worth of coupons will be given for sponsorship of RM 1,000 and above.
[Note: Contributions of less than RM 1,000 will be categorised as coupons purchase, no receipt will be issued.]
- (6) Sponsors of items equivalent to the above amounts receive the same recognitions.

Food Carnival Organising Committee 2024
Edited on 01.04.2024